



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

P18067

Dear Parents,
各位家長：

Music Festival and Christmas Celebration
樂韻飄揚音樂日暨班際聖誕慶祝會

The Music Festival and Christmas Celebration will be held on 21st December, 2018 (Friday). Students should wear winter P.E. uniform and come back to school at 8:10a.m. Students will participate in various music performances and competitions. You are much welcome to join these functions and enjoy the cordial atmosphere. Details of these functions are as follows :

本校訂於本年十二月二十一日(星期五)為樂韻飄揚音樂日,學生須穿著冬季體育服於上午八時十分回校到課室點名。當日學生將參與不同類型的音樂演出及比賽,希望家長能撥冗參與音樂日活動,冀能推廣本校的音樂氣氛。

Function/活動	Brief Description/簡介	Time/時間
Music Festival 樂韻飄揚音樂日	Music Performances and Competitions 歌唱比賽及音樂演出	8:10 a.m. – 12:30 p.m. 上午八時十分至下午十二時三十分
Christmas Celebration 班際聖誕慶祝會	Class-based celebration activities 各班返回所屬課室進行慶祝活動	12:30 p.m. – 5:30 p.m.* 下午十二時三十分至下午五時半*

* Classes end their Christmas Celebration differently, ranging from 2:30 p.m. to 5:30 p.m.

* 視乎各班安排,同學最早可於 2:30pm,最遲於下午 5:30pm 解散。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

12th December, 2018 二零一八年十二月十二日

Reply Slip 回條

P18067

I acknowledge the above captioned circular regarding the Music Festival and Christmas Celebration.
I hereby agree that my son/daughter will attend the event, and I *

本人經已知悉 貴校來函有關「樂韻飄揚音樂日暨班際聖誕慶祝會」事宜,並同意敝子弟參與上述活動,又本人*

will attend the Music Festival 出席欣賞「樂韻飄揚音樂日」演出。

will not attend the Music Festival 未克參加/出席上述活動。

Name of Student 學生姓名： (CSNO:)

Name of Guardian 監護人姓名：

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：

Date 日期：

*Please put a '✓' in the appropriate box. 請於適當□內填上'✓'號